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Justerare signatur Utdragsbestyrkande  

Kommunala pensionärsrådet 
  
Datum och tid Plats 
 2022-05-23  13:30-14:40 Rådsalen   

 

 

Övriga 
Monica Andersson §§1-3 
Caroline Dieker (KSO) §4 
Ulrica Abrahamsson (Områdeschef) §5 
Matilda Persson (Sekreterare)  
 

 
Protokollet innehåller §§1-9 
 
 
Ordförande _________________________________________________________________ 
 AnnaMaj Björk (KD) 
 
 
Justerare _________________________________________________________________ 
 Catharina Jacobsson    
 
 
Sekreterare _________________________________________________________________ 
 Matilda Persson 

Ej tjänstgörande ersättare 
Inger Nyström (SPF Askersund) 
Brita Veiner (SPF Askersund) 
 

Beslutande ledamöter 
AnnaMaj Björk (KD) (ordförande) 
Ann-Marie Eriksson (vice ordförande) (PRO 
Askersund) 
Britt-Marie Muckenhirn (PRO Askersund) 
Lillemor Edqvist (PRO Hammar) 
Annhild Blomqvist (PRO Åmmeberg) 
Anita Karlsson (SPF Lerbäck) 
Catharina Jakobsson (SPF Askersund) 
Gun Karlsson (SKPF) 
Erik König (S) (SN)  ersätter Siv Ahlstrand (S) 
Britt-Louise Falkenström (PRO Åmmeberg)  ersätter 
Åke Gideonsson 
Ann-Britt Herrgård (SPF Lerbäck)  ersätter Solweig 
Clefjord 
Irene Persson (SKPF)  ersätter Ewa Apelgren  
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Ärendelista 
§1 Godkännande av dagordning 
§2 Val av protokolljusterare 
§3 Information om caféverksamhet 
§4 Information från kommunstyrelsens ordförande 
§5 Information från socialförvaltningen 
§6 Val av ny ledamot 
§7 Val av ny ersättare 
§8 Övriga frågor 
§9 Mötet avslutas för studiebesök på Smedsgården 
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§ 1 – Godkännande av dagordning 
 

Ärendebeskrivning 
Kommunala pensionärsrådet godkänner dagordningen för dagens möte. 
 

-Paragrafen är justerad- 

§ 2 – Val av protokolljusterare 
 

Ärendebeskrivning 
Kommunala pensionärsrådet utser Catharina Jacobsson att jämte ordförande justera dagens 
protokoll. 
 

-Paragrafen är justerad- 

§ 3 – Information om caféverksamhet 
 

Ärendebeskrivning 
Monica Andersson informerar rådet om följande: 

 Ska verka för bryta äldres ensamhet, kommer arbeta mot äldre i kommunen inte särskilt 
boende.  

o Anhörigcafé för närstående till personer som har demensproblematik. Har träffats en 
gång under våren. Planerat för en träff i månaden under hösten. 

o Anhörigcafé för övriga, en träff har genomförts och en till är planerad under våren. 
o Seniorcafé på Sjöängen är något att köra till hösten. 
o Lunchmusik på Sjöängen, nästa är den 24/5. Program för hösten är klart. 
o Information om evenemangen finns på visitaskersund.se 

 Övrigt  

o Aktiviteter i gamla Linden, en gång i månaden. Varit musik och aktiviteter. 
o Väntjänsten håller till i Lindens lokaler på onsdagar. 
o Fortsatt samarbete med Lions kring Wettervik, resa för de som har svårt att ta sig iväg 

själva. 14/9 avresa med mat och underhållning. 
o Seniorkraft kommer ske om tillräckligt många deltar. 15 träffar under hösten där äldre 

får testa aktiviteter. 
 

-Paragrafen är justerad- 
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§ 4 – Information från kommunstyrelsens ordförande 
 

Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsens ordförande Caroline Dieker informerar rådet om följande: 

 Budgetarbete pågår, kommunen är tyngd av kostnaden för investeringar och framtida 
investeringar, de är nödvändiga men tynger. Ser dock hoppfullt på ekonomin. Beslut om 
budget tas av kommunfullmäktige den 20/6, måste göras lite justeringar innan det. 

 Kommunens mål är fokuserade på ekonomisk hållsamhet och kärnverksamheterna (skola, 
äldreomsorg och sysselsättning) 

 Mycket av investeringarna som pågår är för nybyggnation och renovering av skolor och 
förskolor: Närlundaskolan, Sågarvallens förskola, Hammars skola och förskola, ny förskola i 
Åsbro samt ny förskola i Askersund. 

 Finns större behov av investeringar i fysiska miljöer men först fokus på byggnader. 
 Pågår utredning för nytt vård- och omsorgsboende (2027-2028), man har tittat på olika platser 

i Askersund och Åsbro. De styrande har ställningstagandet att kommunen ska bygga i egen 
regi. 

 Kultur- och tekniknämnden har genomfört en utredning kring torget, inget kommer hända 
innan 2024. 

 Pågår en översyn av hamnen och hur den ska utformas. Tankar kring olika typer av trafik samt 
visionsbild av sommaren. 

 Kommunen hjälper till med att leta lokal för Statens servicecenter. Finns höga krav för 
lokalen. 

 Kommunen inför trafikfritt nattetid i centrala Askersund, 23-05. Startar 1 juni. 
 

-Paragrafen är justerad- 

 

§ 5 – Information från socialförvaltningen 
 

Ärendebeskrivning 
Områdeschef Ulrica Abrahamsson informerar rådet om följande: 

 Ulrica har inte fått återkoppling om vilka som är hörselombud. Hon återkommer om det nästa 
möte.  

 Sommaren, högaktuellt just nu med intervjuer och anställningar av vikarier. Det är inte helt 
löst med vikarier i alla verksamheter, arbetet pågår hos både bemanningen och enhetscheferna. 
Det kommer finnas vikarier som har månadsanställningar och de som har timanställningar. 
Det har varit en rekryteringsträff på Smedsgården. Introduktionsprogram är framtaget, 
introduktion av nya medarbetare sker kontinuerligt. 

 Syrenen har en beläggning på 18, 
 Aktiviteter på Smedsgården, pågår aktivitetsplanering för dans. Finns olika tekniklösningar för 

att bredda aktiviteter. 
 Det finns ett behov av demensplatser. Det finns lediga platser inom somatik. 

 

-Paragrafen är justerad- 
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§ 6 – Val av ny ledamot 
 

Ärendebeskrivning 
Kommunala pensionärsrådet ska välja en ny ledamot då Solveig Samuelsson valt att avsluta 
sitt uppdrag. Efter förslag väljs Ewa Apelgren (SKPF) in som ledamot. 
 

-Paragrafen är justerad- 

§ 7 – Val av ny ersättare 
 

Ärendebeskrivning 
Kommunala pensionärsrådet ska välja en ny ersättare då Marianne Johansson valt att avsluta 
sitt uppdrag. Efter förslag väljs Irene Persson (SKPF) in som ersättare. 

SKPF har en vakant plats i rådet. 
 

-Paragrafen är justerad- 

§ 8 – Övriga frågor 
 

Ärendebeskrivning 
Övriga frågor tas med till nästa beredning. 

 Maria Ståhl och Ulrica Abrahamsson bjuds in till nästa rådsmöte. 
 

-Paragrafen är justerad- 

 

§ 9 – Mötet avslutas för studiebesök på Smedsgården 
 

Ärendebeskrivning 
Mötet avslutas för att ge tid till deltagarna att ta sig till Smedsgården för studiebesök kl. 
15:00. 
 

-Paragrafen är justerad-
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